

Application for S.1 Discretionary Places (2021-22)

Date of obtaining application form:	14 December 2020(Monday) to 18 January 2021(Monday)		
Acquisition of application form and guidelines:	<ul style="list-style-type: none"> ● Obtain the form in person from the school general office ● Download the form here (available from 14 Dec 2020) 		
Application period:	4 January 2021 (Monday) to 18 January 2021 (Monday)		
Form submission venue and time:	<p><u>In Person</u> School General Office Office hours: Monday to Friday: 8:30am – 12:30pm & 2:00pm – 5:00pm Saturday : 9:00am –12:00 noon (Closed on Sundays and Public Holidays)</p> <p><u>By Post</u> Between 4 January 2021 (Monday) to 18 January 2021 (Monday), both dates inclusive(the postmark date should not be later than the prescribed deadline). Applicants should bear the liability for any loss or delay in postage and EDB advises parents to send the application by <u>registered mail</u> to minimize the risk of unsuccessful delivery</p>		
Number of discretionary places:	50		
Admission Criteria and Weightings:		Item	Weighting
	a.	Rank order provided by the EDB (Each applicant gets a score proportionate to his/her ranking)	45%
	b.	Performance at interview (All applicants will be invited for an interview)	40%
	c.	i. Outstanding external awards in sports, arts or service (10%) ii. Conduct in Primary 5 and Primary 6 (5%)	15%
School contact no.:	26073881		
Remarks: Please refer to the application guidelines for details			

FAQ

1. Would the school go over every single application form?
A: Yes
2. Do applicants need to wear school uniform for interview?
A: No
3. Can applicants change interview time for a special reason?
A: Yes (Please contact the School General Office at 26073881)

4. Do applicants need to bring certificates or trophies for interview or perform music in interview?

A: No

5. If there is no open admission of school places in July, what are the admission criteria then?

A: If there is any school place available in July, all S1 Discretionary Place candidates who are not admitted to our school via this system or Central Allocation will be placed automatically in the waiting list. We will then select candidates according to their overall results in the application procedure.

中一自行分配學位申請 (2021-22)

索取申請表日期：	2020年12月14日(星期一)至2021年1月18日(星期一)		
索取申請表方法及申請須知：	<ul style="list-style-type: none"> ● 親臨本校索取 ● 在此下載 (2020年12月14日起適用) 		
遞交申請表日期：	2021年1月4日(星期一)至1月18日(星期一)		
遞交申請表地點及時間：	<p>親身遞交 本校校務處 辦公時間： 星期一至星期五：上午八時半至中午十二時半及下午二時至五時 星期六：上午九時至中午十二時 (星期日及公眾假期休息)</p> <p>郵寄遞交 2021年1月4日(星期一)至1月18日(星期一)，包括首尾兩日(截止日期以郵戳日期為準)，申請人必須自行承擔所有引致遺失或延誤之郵遞風險，教育局建議家長以掛號形式寄交申請</p>		
可供申請學位數目：	50		
收生準則及比重：		項目	比重
	a.	教育局成績次第(所有申請人按其排名獲相應分數)	45%
	b.	面試表現 (所有申請者均獲面試機會)	40%
	c.	i) 校外體育、藝術或服務傑出獎項(10%) ii) 小五及小六操行(5%)	15%
學校聯絡電話：	26073881		
備註：詳情請參閱申請須知			

常見問題

1. 學校會否審閱每一份申請文件?

答: 會

2. 面試時是否需穿著小學校服?

答: 不需要

3. 如已獲面試安排，惟遇特別事故未能出席，可否更改面試時間?

答: 可以 (屆時請致電 26073881 聯絡本校校務處)

4. 申請人於面試時是否需要帶備證書或獎牌，又或表演樂器?

答: 不需要

5. 若七月份不接受「叩門位」申請，學校如何作出甄選?

答: 若七月份有剩餘學位，所有未經自行分配學位或統一派位機制入讀本校的「中一自行分配學位」申請人，均自動列入候補名單，本校將按自行分配學位所有收生準則之總成績選定合適者。